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December Newsletter 

 

December 10, 2025 

 

Dear Families and Caregivers, 

 

December is a month filled with fun activities at PS42M! As we enter the holiday season, I want to 

express my gratitude and appreciation to everyone who makes it possible for our students to come to 

school ready to learn every day. As we are in the month of December, I want to take this opportunity to 

provide you with some updates on the exciting events happening at PS42M. 

• We are hosting our School Tours for prospective 3K, Pre-K and Kindergarten students for the 

2026-2027 school year. Check our school’s website for tour dates and to sign up for the tour. 

• We cordially invite you to our annual Winter Wonderland on December 18th at 8:45am. 

Performing classes are: PK201, PK202, K207, 1310, 1311, 2306, 3302, 3401, 4403, and 5506. If 

your child’s class is not listed for Winter Wonderland, their class will partake in a later show date 

this school year. 

• Our PTA/Town Hall will be on Monday, December 16th. Breakfast buns will be served. 

• 3rd Grade is coordinating a canned food drive in collaboration with City Harvest. Send your child 

in with canned goods by December 19th.  

• Winter Recess is from Wednesday, December 24th, 2025 to Friday, January 2nd, 2026. We will 

see you on January 5th, 2026! 

 

PS42M would like to wish everyone a very safe, warm and memorable Happy Holidays & Healthy, 

Happy New Year! I hope all of you can enjoy some time together with family and friends. 

 

 

Sincerely, 

 

Rowena Lee 

Principal  
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12 月通讯 

 

2025 年 12 月 10 日 

亲爱的家人和监护人： 

十二月是 42 小学活动最丰富的月份之一！在迎接节日季之际，我想向所有每天支持学生带着学

习准备来上学的家长们表达由衷的感谢。借此机会，我想与您分享本月学校的一些精彩活动和最

新动态： 

• 我们正在为 2026–2027 学年的 3K、Pre-K 和幼儿园新生举办校园参观活动。请查看学校网站以

了解参观日期并报名参加。 

• 我们诚挚邀请您参加 12 月 18 日早上 8:45 举行的年度“冬日仙境”表演活动。参与表演的班级包

括：PK201、PK202、K207、1310、1311、2306、3302、3401、4403 和 5506。若您孩子的班级

未列入此次“冬日仙境”名单，他们将在本学年稍后的演出中参与。 

• 我们的 家教会/市政厅会议将于 12 月 16 日（星期一）举行，届时将提供早餐面包。 

• 三年级正与 City Harvest 合作举办罐头食品募捐活动。请在 12 月 19 日前让您的孩子带来捐赠

的罐头食品。 

• 冬季假期将从 2025 年 12 月 24 日（星期三）开始，至 2026 年 1 月 2 日（星期五）结束。我们

将于 2026 年 1 月 5 日迎接同学们返校！ 

42 小学全体成员祝愿大家节日愉快、平安温暖，度过一个难忘的假期，并迎来一个健康、快乐的

新年！希望您能与家人朋友共享美好时光。 

此致敬礼 

Rowena Lee 

校长 

 


